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Transportudvalget har i brev af 23. maj 2014 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

Spørgsmål nr. 747: 

Ministeren bedes i forlængelse af svar på S 1472 i Folketinget den 14. maj 2014 

redegøre for, om DSB vil udtage og nedskrive 40 IC4-togsæt, jf. at behovet for 

IC4-togsæt er nedjusteret fra 75 togsæt til 35 togsæt efter købet af 67 dobbelt-

dækkervogne. 

Svar: 

De 67 dobbeltdækkervogne er indkøbt som en forsikring mod, at IC4 og IC2 

ikke kan bringes i drift. 

DSB arbejder løbende med at bringe flere IC4-togsæt i drift og forbedre drifts-

stabiliteten på de togsæt, som i dag er i drift. Der er således ikke med købet af 

de 67 dobbeltdækkervogne truffet beslutning om, at IC4 og IC2 ikke skal brin-

ges i drift. 

Det er DSB’s ansvar, at bringe IC4- og IC2-togene i drift. Derfor forventer jeg 

naturligvis også, at DSB meddeler, hvis de vurderer, at det ikke kan betale sig at 

investere yderligere i at bringe togene i drift. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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